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 התייחסותי לטיוטת דוח הביקורת בנושא:הנדון: 

 
 המקומיות     תאורת רחובות ברשויות                                                
   

תודה על העברת טיוטת דוח הביקורת שבנדון, המתייחס לאופן בו מטפלת העירייה בתאורת  .1

הדוח עוסק ביריעה רחבה של הנושאים הנוגעים לתאורת הרחובות ובהחלט  הרחובות.

 היווה עבורנו כלי ללמידה, לשיפור ולהתייעלות.

שמעות תיקונם כרוך בהקצאת עם זאת, ממצאי הדוח משקפים בין היתר ליקויים שמ .2

משאבים כספיים רבים שאינם מצויים בקופתה של העירייה והם המונעים בידינו לפעול 

 מיידית לתיקונם המלא. 

ים נמצאת בעיצומו של תהליך שינוי והתחדשות. העיר עברה תכנית הבראה, תקציבה  בת .3

ים  את, בת. עם זמאוזן )בסיוע מענק ממשלתי( והיא מנוהלת בצורה איכותית ומסודרת

מהעיר  ה)ביחס כפול מאשר בעיר חולון וביחס של פי ארבענשארה אחת הערים הצפופות 

ים מתמודדת עם  קמ"ר בלבד(. עיריית בת 8-והקטנות ביותר בשטחן בארץ )כראשון לציון( 

אתגרים חברתיים וכלכליים רבים. בקרב תושבי העיר ישנו אחוז גבוה הנזקק לסיוע הרשות. 

הארצי. ההכנסות מארנונה  עמהשכר הממוצ 21%-בים נמוך  חודשי הממוצע בבתהשכר ה

מראשון לציון. העיר  85% -מההכנסות של חולון וב 38%-שלא למגורים פר תושב נמוכות ב

 ,ים הנהיגה תעריפי ארנונה הגבוהים מאלו הקיימים ברשויות השכנות )מגורים ועסקים( בת

העיר סובלת ממחסור סר חלוקת המשאבים הנכונה. אולם אלו מנציחים עוד יותר את חו

 קבוע בהכנסות עצמיות, כך שהמשך תהליך השינוי אינו מובטח ואינו תלוי רק בניהול נכון. 
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ים  קבעה כי בין בת( 2009)שהוקמה בשנת ים עם שכנותיה  ועדת חקירה לגבולות עיריית בת .4

ששורש הבעייה הוא בהתנהלותה והטענות על כך  ,לשכנותיה קיים פער אובייקטיבי מהותי

 ,עם זאת, קיים קושי בביצוע שינויי הגבולות ים עצמה אינן יכולות להתקבל. של העיר בת

ועדה על חלופה ישימה יותר והיא לדרוש חלוקת הכנסות מארנונה וולכן המליצה ה

 ומהיטלים בין הערים השכנות באמצעות מינוי של ועדת חקירה לחלוקת הכנסות.

הכנסות של הה לבג"ץ לשם הקמתה של ועדה במשרד הפנים שתדון בחלוקת רתעהעירייה  .5

בג"ץ הורה לראשי הערים השכנות ולמשרד הפנים להשיב הערים הנמצאות בשכנות. 

  לעתירה עד לסוף חודש זה. 

ים חייב להיעשות בתיקון העוול היסודי ואי הצדק  הפתרון העתידי למצוקותיה של העיר בת .6

שמדינת ישראל צריכה  ,בין שכנותיה. אנו סבוריםוים -ין העיר בתבחלוקה במשאבים ב

 לקחת את מלוא האחריות על המצב שנוצר על עצמה.

 מצ"ב התייחסותי לממצאי דוח הטיוטה בהתאם לנושאים השונים. .7

 
 בכבוד רב,                                                                                                                      
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